

4 janvier 2016 / 4 janvier 2016

IOTC CIRCULAR 2016-003 / CIRCULAIRE CTOI 2016-003

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: PROVISIONAL AGENDA FOR THE 20th SESSION OF THE INDIAN OCEAN TUNA COMMISSION (S20)

In accordance with Rule IV of the IOTC Rules of Procedure (2014), please find attached the 'Provisional agenda for the 20th Session of the Commission'.

Please be reminded that the 20th Session of the Commission will take place in La Réunion, France, from 23-27 May 2016. Electronic versions of other meeting documents, including an Indicative Schedule and Proposals for Conservation and Management Measures, will be published on the IOTC website as they become available:

20th Session of the Commission: <http://www.iotc.org/meetings/20th-commission-s20>

Madame, Monsieur,

OBJET: ORDRE DU JOUR PROVISOIRE DE LA 20^{ème} SESSION DE LA COMMISSION DES THONS DE L'OCEAN INDIEN (S20)

Conformément à l'article IV du Règlement intérieur de la CTOI (2014), veuillez trouver ci-joint «l'ordre du jour provisoire de la 20^{ème} session de la Commission».

Nous vous rappelons que la 20^{ème} session de la Commission se tiendra à La Réunion, en France, du 23 au 27 mai 2016. Des versions électroniques des autres documents de la réunion, comprenant un calendrier indicatif et les propositions de mesures de conservation et de gestion, seront publiées sur le site Internet de la CTOI au fur et à mesure de leur mise à disposition:

20^{ème} session de la Commission: <http://www.iotc.org/meetings/20th-commission-s20>

Yours sincerely / Cordialement



Dr. David T. Wilson
Executive Secretary (Interim) / Secrétaire exécutif (par intérim)

Attachments / Pièces jointes :

- Provisional Agenda / Ordre du jour provisoire

Distribution / Destinataires

IOTC Contracting Parties / Parties contractantes de la CTOI : Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom/Royaume-Uni, Yemen/Yémen.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Cooperating Non-Contracting Parties / Parties coopérantes non contractantes : Bangladesh, Djibouti, Liberia/Libéria, Senegal/Sénégal, South Africa/Afrique du Sud.

Intergovernmental organisations & Non-governmental organisations / Organisations intergouvernementales et non gouvernementales

Copy to / Copie à : FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement



PROVISIONAL AGENDA FOR THE 20TH SESSION OF THE COMMISSION

Last updated: 1 January 2016

Date: 23–27 May 2016

Location: La Reunion, France

Venue: TBA

Time: 09:00 – 17:00 daily

Chairperson: Dr Ahmed Mohammed Al-Mazroui (Oman);

Vice-Chairpersons: Mr Jeongseok Park (Rep. of Korea) and Mr Saut Tampubolon (Indonesia)

1. **OPENING OF THE SESSION** (Host & Chairperson)
2. **LETTERS OF CREDENTIALS** (IOTC Secretariat)
3. **ADMISSION OF OBSERVERS** (Chairperson)
4. **ADOPTION OF THE AGENDA AND ARRANGEMENTS FOR THE SESSION** (Chairperson & IOTC Secretariat)
5. **UPDATE ON THE IMPLEMENTATION OF DECISIONS OF THE COMMISSION IN 2015 (S19)** (IOTC Secretariat)
6. **REPORT OF THE 18TH SESSION OF THE SCIENTIFIC COMMITTEE (SC18)** (SC Chairperson)
7. **REPORT OF THE 3rd SESSION OF THE TECHNICAL COMMITTEE ON ALLOCATION CRITERIA (TCAC03)** (TCAC Chairperson)
8. **REPORT OF THE 13TH SESSION OF THE COMPLIANCE COMMITTEE (CoC13)** (CoC Chairperson)
9. **REPORT OF THE 13TH SESSION OF THE STANDING COMMITTEE ON ADMINISTRATION AND FINANCE (SCAF13)** (SCAF Chairperson)
10. **APPLICATIONS FOR MEMBERSHIP IN ACCORDANCE WITH ARTICLE IV.2 OF THE AGREEMENT, AND FOR ACQUISITION OF THE COOPERATING NON-CONTRACTING PARTY STATUS** (Chairperson)
11. **PROGRAMME OF WORK AND BUDGET OF THE COMMISSION FOR THE ENSUING FINANCIAL PERIOD** (Chairperson & IOTC Secretariat)
12. **PERFORMANCE REVIEW OF THE IOTC**
 - 12.1 Progress on the implementation of the recommendations of the 1st Performance Review Panel (Resolution 09/01 on the performance review follow-up) (Chairperson & IOTC Secretariat)
 - 12.2 Report of the 2nd IOTC Performance Review Panel (Chairperson of the PRIOTC02 & IOTC Secretariat)
13. **PROPOSAL FOR AMENDMENTS TO THE RULES OF PROCEDURE (2014) AND THE FINANCIAL REGULATIONS (1999) OF THE COMMISSION** (Chairperson)
14. **UPDATE ON THE IOTC MANAGEMENT STRATEGY EVALUATION PROCESS** (Chairperson)
 - 14.1 Management Strategy Evaluation: Albacore and Skipjack tuna (Chairperson/Vice-Chairperson of the WPM)
 - 14.2 Outcomes of the 3rd Management Procedure Dialogue workshop (IOTC Secretariat)

15. CONSERVATION AND MANAGEMENT MEASURES (Chairperson & Contracting Parties)

Noting that in 2014, *The Commission RECALLED its previous decision that the 30 day rule shall continue to be strictly applied for all future Sessions unless otherwise agreed. Specifically, no proposals for new or revised Conservation or Management Measures shall be accepted by the Secretariat for the Commission's consideration, if received after the 30 day deadline. (para 111, S18 report).*

- 15.1 Current Conservation and Management Measures that require action by the Commission in 2016 and 2017 (Chairperson & IOTC Secretariat)
- 15.2 Review of objections received under Article IX.5 of the IOTC Agreement (Chairperson)
- 15.3 Proposals for Conservation and Management Measures (Contracting Parties)

16. OTHER BUSINESS (Chair)

- 16.1 Cooperation with other organisations and institutions (Chairperson)
- 16.2 Date and place of the 21th and 22st Sessions of the Commission and of its subsidiary bodies for 2016 and 2017 (Chairperson)

17. REVIEW OF THE DRAFT AND ADOPTION OF THE REPORT OF THE 20th SESSION OF THE COMMISSION (Chairperson)



ORDRE DU JOUR PROVISOIRE DE LA 20^{ÈME} SESSION DE LA COMMISSION

Dernière mise à jour : 1^{er} janvier 2016

Date : 23–27 mai 2016

Lieu : La Réunion, France

Adresse : **A confirmer**

Horaire : 9h00 – 17h00 tous les jours

Président : Dr Ahmed Mohammed Al-Mazroui (Oman) ;

Vice-présidents : M. Jeongseok Park (Rép. de Corée) et M. Saut Tampubolon (Indonésie)

1. **OUVERTURE DE LA SESSION** (Hôte et président)
2. **LETTRES DE CREANCE** (Secrétariat de la CTOI)
3. **ADMISSION DES OBSERVATEURS** (président)
4. **ADOPTION DE L'ORDRE DU JOUR ET DISPOSITIONS POUR LA SESSION** (président et Secrétariat de la CTOI)
5. **MISE A JOUR SUR LA MISE EN OEUVRE DES DECISIONS DE LA COMMISSION EN 2015 (S19)** (Secrétariat de la CTOI)
6. **RAPPORT DE LA 18ÈME SESSION DU COMITÉ SCIENTIFIQUE (CS18)** (président du CS)
7. **RAPPORT DE LA 3^{ÈME} SESSION DU COMITÉ TECHNIQUE SUR LES CRITÈRES D'ALLOCATION (CTCA03)** (président du CTCA)
8. **RAPPORT DE LA 13^{ÈME} SESSION DU COMITÉ D'APPLICATION (CdA13)** (président du CdA)
9. **RAPPORT DE LA 13^{ÈME} SESSION DU COMITÉ PERMANENT D'ADMINISTRATION ET DES FINANCES** (président du CPAF)
10. **CANDIDATURES AU STATUT DE MEMBRE, CONFORMEMENT A L'ARTICLE IV.2 DE L'ACCORD, OU AU STATUT DE PARTIE COOPERANTE NON CONTRACTANTE** (président)
11. **PROGRAMME DE TRAVAIL ET BUDGET DE LA COMMISSION POUR L'EXERCICE FINANCIER SUIVANT** (président et Secrétariat de la CTOI)
12. **ÉVALUATION DES PERFORMANCES DE LA CTOI**
 - 12.1 Progrès concernant la mise en œuvre des recommandations du 1^{er} Comité d'évaluation des performances (Résolution 09/01 Sur les suites à donner à l'évaluation des performances) (président et Secrétariat de la CTOI)
 - 12.2 Rapport du 2nd Comité d'évaluation des performances de la CTOI (président de l'EPCTOI02 et Secrétariat de la CTOI)
13. **PROPOSITIONS D'AMENDEMENT AU REGLEMENT INTERIEUR (2014) ET AU REGLEMENT FINANCIER (1999) DE LA COMMISSION** (président)
14. **MISE A JOUR SUR LE PROCESSUS D'EVALUATION DES STRATEGIES DE GESTION DE LA CTOI** (président)
 - 14.1 Evaluation des stratégies de gestion : germon et listao (président/vice-président du GTM)
 - 14.2 Conclusions du 3^{ème} atelier de dialogue sur les procédures de gestion (Secrétariat de la CTOI)

15. MESURES DE CONSERVATION ET DE GESTION (président et parties contractantes)

En 2014, la Commission A RAPPELÉ sa décision que la règle des 30 jours doit être strictement appliquée pour toutes les sessions futures, sauf accord préalable. Plus précisément, aucune proposition ne sera acceptée par le Secrétariat pour examen par la Commission si elle est reçue après le délai de 30 jours. (para 111, rapport de la S18).

- 15.1 Mesures de conservation et de gestion actuelles exigeant une action de la Commission en 2016 et 2017 (président et Secrétariat de la CTOI)
- 15.2 Examen des objections reçues au titre de l'Article IX.5 de l'Accord portant création de la CTOI (président)
- 15.3 Propositions de mesures de conservation et de gestion (parties contractantes)

16. AUTRES QUESTIONS (Président)

- 16.1 Coopération avec d'autres organisations et institutions (président)
- 16.2 Date et lieu des 21^{ème} et 22^{ème} sessions de la Commission et de ses organes subsidiaires en 2016 et 2017 (président)

17. EXAMEN DE LA VERSION PROVISOIRE ET ADOPTION DU RAPPORT DE LA 20^{ème} SESSION DE LA COMMISSION (président)